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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Nemzetinek nemzeti, de oltóanyagot, azt nem gyárt" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A Debrecenbe tervezett  Nemzeti  Oltóanyaggyárnak már egy éve termelnie kellene,  ezt  azonban
nem  teheti.  Alapkövét  ugyan  már  két  éve  lerakták,  nemzetgazdasági  szempontból  kiemelt
jelentőségűvé is nyilvánították, de építése régóta áll. Személyesen megtekintés alapján jelenthetem,
hogy gödrök, hegyekben álló kitermelt föld, egy félkész üzemcsarnok, és egy rozsdás munkagép
található  a  területen,  egyéb  semmi.  A munka  tehát  áll, a  költségek  viszont  nőnek,  méghozzá
gyorsan.  A tervezett  46  milliárdot  már  tavaly  55-re  emelték,  és  még  hol  a  vége?  Csak  az
üzemcsarnokot 7 milliárdosra tervezik - egyelőre.
 
Kérdés az is, mit gyártanának ott. A tervezett kínai Sinopharmról a kormány megrendelte kutatás
mutatta ki,  hogy hatékonysága 59 százalékos,  messze a legrosszabb az itthon kapható vakcinák
közül. A miniszterelnök az orosz Szputnyikról állította, hogy óriási lesz rá az igény, ám az Ukrajna
elleni agresszió nyomán finoman szólva is megcsappant iránta a világpiaci kereslet.
 
A  még  meg  sem  épített  üzem  viszont  termel  nyereséget,  sőt,  az  egy  év  alatt  meg  is
háromszorozódott. A cég dolgozóinak létszáma is megduplázódott, átlagos munkabérük pedig havi
1,2  millió  forint.  Debrecenben közszájon forog,  hogy a  beruházás  pusztán  a  Fidesz  egy újabb
kifizető  helye,  a  milliós  apanázst  jórészt  fideszes  korifeusok  feleségei,  barátnői,  hozzátartozói
veszik föl.
 
Munka  tehát  nincs,  titkolózás  viszont  annál  inkább.  A  sajtó  érdeklődésre  sem  kap  választ,
ottjártamkor  pedig  a  semmiből  hirtelen  ott  termett  egy  zord  úr,  aki  tudta,  ki  vagyok,  és
megfenyegetett, hogy ha a felvételeimet nyilvánosságra hozom, megütöm a bokámat.



 
Kérdezem tehát miniszter urat:
 
1. Megépül-e valaha a Nemzeti Oltóanyaggyár, és mit terveznek ott gyártani? 
2. Milyen munkát végzett tavaly a 22 alkalmazott 321 milliónyi munkabérért?

Várom válaszát!
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